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Verslag bijeenkomst Bewonerscomité Heimolen 
 
 

Datum  : 28 september  2024 
Aanwezig : Gerard, Stefan, Han en Chris 
Afwezig : Jolanthe, Jac en Herman 
 
Opening 
De voorzitter, Gerard, opent de vergadering. Jac , Herman en Jolanthe zijn verhinderd. 
Gerard neemt contact met Jolanthe op.  
 
1. Vastelling verslag 27 juli 2024 
Het verslag is ongewijzigd vastgesteld.   
 
2. Mededelingen en in- en uitgaande post 
Han heeft een bericht ontvangen van een burgerraadslid. Hij wil, met een raadslid, graag 
kennismaken met ons bewonerscomité. We nodigen hem uit voor de volgende vergadering 
op 9 november aanstaande (van 09.30 tot 10.00 uur). Chris nodigt hem uit. 
Han heeft nog een bericht ontvangen van een buurtbewoner. Hij informeert ons over 
bomenkap en – snoei aan de Zandven. Chris bericht hem.  
 
3. Plannen Millstream 
Gerard schetst het verloop. Over de plannen zijn direct omwonenden geïnformeerd tijdens 
de bijeenkomst bij de Millstream. Daarna bericht ontvangen over een beeldvormende 
vergadering op 4 september jl. Om te bepalen of wij als bewonerscomité hiernaartoe 
zouden gaan, heeft Gerard overleg gehad met het dagelijks bestuur van het bewonerscomité 
(Gerard, Jac en Chris). Geconcludeerd dat wij ons als bewonerscomité hier nog niet formeel 
in mengen. Pas in de eerstvolgende vergadering van het bewonerscomité, deze vergadering 
dus, bespreken we onze positie. Het bewonerscomité gaat niet over individuele belangen 
van bewoners richting de plannen. We vertegenwoordigen wel het algemene belang van alle 
bewoners en we letten erop dat dit belang niet wordt geschaad door de ontwikkelingen bij 
Millstream. Als de plannen formeel in procedure gaan en de bezwaarmogelijkheid is 
opengesteld, zullen we onze positie opnieuw bepalen.  
Het stoppen van de melkveehouderij als piekbelaster op de natuur zien wij als een positieve 
ontwikkeling. Het maken van een toegangsweg richting Huijbergsebaan zou een goede 
oplossing zijn om verkeersoverlast te voorkomen. De toegang van zijn perceel en de 
eventing activiteiten zijn onze aandachtspunten. Afgesproken is om in een klein comité in 
gesprek te gaan met het bedrijf en de gemeente. De gemeente initieert dit gesprek en 
namens het bewonerscomité zullen Gerard en Chris aansluiten. We zullen de gemeente 
informeren dat we willen aansluiten bij het overleg. Dit verslag wordt meegestuurd.   
 
4. Zonnepark Zuidgeest 

De helft van het zonnepark is aangelegd. Volgende maand zou het klaar zijn. We houden 
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het in de gaten. 
 

5. Actualiseren website 
Geen verdere aanpassingen gedaan.  
 
6. Toekomst TNO terrein 
Geen bijzonderheden.  
 
7. AED vervolg 
Stefan zal nog contact opnemen met Jolanthe over de opleidingen. Stefan neemt nog 
contact met gemeente op. Stefan zorgt voor aansluiting AED bij Sylvia, in overleg me Jac. 
 
8. Rondvraag 
Stefan heeft een bijeenkomst bijgewoond over de provinciale visie tot 2050. Pijlers zijn 
Natuur, Energie en Defensie.  
Han vraagt naar stand van zaken plaatsing replica Heimolen. Gerard geeft aan dat er een 
stichting opgericht moet worden. Gerard vraagt of wij mensen kennen die interesse hebben 
om hieraan deel te nemen. Chris stelt voor de buurtbewoners hiervoor te benaderen. 
Han vraagt hoe het staat met de elektriciteitskabels in de Heimolen. Procedures lopen om de 
kabels in de grond te mogen leggen in de diverse percelen.  
Han valt het op dat belijning Antwerpsestraatweg, ook naar Heimolen vernieuwd is. 
Overgang fietspad naar asfalt daar sluit niet goed aan.  
Gerard heeft contact gehad over Tennet. Over anderhalf jaar zouden ze beginnen.  
 
9. Actielijst 
Is aangepast. 
 
10. Vaststelling volgende vergadering 
Volgende vergadering is op 9 november 2024.  
 
11. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering. 


